
 

Αθήνα, 18.02.2025 
 

Ερώτηση 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 
Θέμα: «Επιτακτική η ανάγκη στήριξης της Παθολογικής Κλινικής του Νοσοκομείου 

Δράμας, μετά και την άκαρπη προκήρυξη θέσεων ιατρών» 
 

Τα τελευταία χρόνια η κυβέρνηση της ΝΔ, με τις πολιτικές απαξίωσης και 
υποβάθμισης του ΕΣΥ που εφαρμόζει, έχει οδηγήσει τα νοσοκομειακά ιδρύματα σε 
όλη τη χώρα - και ιδιαίτερα στην Ανατολική Μακεδονία και Θράκη - σε καθεστώς 
πλήρους απαξίωσης και υποβάθμισης της λειτουργίας τους (για αυτό και έχουμε 
καταθέσει σειρά κοινοβουλευτικών ερωτήσεων για το μέλλον του Νοσοκομείου 
Ξάνθης, για τις περικοπές στο Νοσοκομείο Διδυμοτείχου κλπ). 
 
Στο νοσοκομείο της Δράμας, τα προβλήματα που αντιμετωπίζει η Παθολογική 
Κλινική, όπως, βεβαίως, και άλλες κλινικές του Νοσοκομείου, είναι τεράστια και 
καταγεγραμμένα. Και, δυστυχώς, αντί να επιλύονται βλέπουμε καθημερινά να 
γιγαντώνονται. 
 
Ειδικά για την Παθολογική Κλινική, εδώ και χρόνια παραμένει υποστελεχωμένη, 
όπως αναφέρει και ο Σύλλογος Ιατρών του Νοσοκομείου Δράμας,  με την μοναδική, 
εναπομείνασα γιατρό σε αυτήν, παρά τις ηρωικές της προσπάθειες, να μην αρκεί για 
να καλυφθούν οι αυξημένες ανάγκες. Επίσης, το γεγονός ότι η πρόσφατη προκήρυξη 
θέσεων ιατρών απέβη άκαρπη, αποδεικνύει ότι μόνο η παροχή οικονομικών 
κινήτρων για την προσέλκυση γιατρών δεν αρκεί για τη στελέχωση των δημόσιων 
νοσοκομείων, λόγω και της απαξίωσης στην οποία έχει καταδικάσει η κυβέρνηση το 
ΕΣΥ συνολικά τα τελευταία χρόνια. 
 
Να σημειωθεί ότι μόλις τον περασμένο Νοέμβριο είχε πραγματοποιηθεί στην πόλη 
της Δράμας, μεγάλο συλλαλητήριο για τη διάσωση του ΕΣΥ και του Νοσοκομείου της 
πόλης, με τη συμμετοχή πλήθους κόσμου και φορέων του νομού. 
 
Επειδή η εύρυθμη και ομαλή λειτουργεία του νοσοκομείου Δράμας αποτελεί 
προϋπόθεση για την υπεράσπιση της δημόσιας ιατροφαρμακευτικής περίθαλψης 
στον νομό Δράμας, που σήμερα - με ευθύνη της κυβέρνησης - αδυνατεί να 
ανταποκριθεί στις αυξημένες ανάγκες, 
 
Επειδή δεν νοείται να συνεχιστεί η σημερινή δραματική εικόνα υποστελέχωσης στη 
νευραλγική - για την παροχή υπηρεσιών Υγείας - Παθολογική Κλινική του 
Νοσοκομείου Δράμας,    
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 
 
- Σε ποια άμεσα και επείγοντα μέτρα θα προχωρήσει η κυβέρνηση για την επαρκή 
στελέχωση, ενίσχυση και στήριξη του Νοσοκομείου Δράμας με το απαραίτητο 
ιατρικό προσωπικό, και ιδιαίτερα  της Παθολογικής Κλινικής που παραμένει 
σήμερα, μετά και την άκαρπη προκήρυξη θέσεων ιατρών, εξαιρετικά 
υποστελεχωμένη; 
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